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Abstract (en)
[origin: US2019250565A1] A timepiece movement, including a mechanism including an inertial element arranged to oscillate or pivot about a first
axis of pivoting relative to a structure of the movement, and arranged to cooperate directly or indirectly with an energy distribution wheel set that
pivots relative to the structure about a second axis of pivoting parallel to or coincident with the first axis of pivoting and subjected to a torque exerted
by an energy source, wherein the energy distribution wheel set meshes directly or indirectly with at least one inertia wheel set that pivots about a
third axis of pivoting relative to the structure, each inertia wheel set is arranged to pivot in the opposite direction to the energy distribution wheel set,
and the total inertia of the inertia wheel sets is comprised between 60% and 140% of the inertia of the energy distribution wheel set.

Abstract (fr)
Mouvement (1000) d'horlogerie, comportant un mécanisme (100) comportant un élément inertiel (10) agencé pour osciller ou pivoter autour d'un
premier axe de pivotement (D1) par rapport à une structure (12) du mouvement (1000), et agencé pour coopérer directement ou indirectement avec
un mobile distributeur d'énergie (20) pivotant par rapport à la structure (12) autour d'un deuxième axe de pivotement (D2) parallèle ou confondu
avec le premier axe de pivotement (D1) et soumis à un couple exercé par une source d'énergie (300), où le mobile distributeur d'énergie (20)
engrène directement ou indirectement avec au moins un mobile d'inertie (30) pivotant autour d'un troisième axe de pivotement (D3) par rapport à
la structure (12), chaque mobile d'inertie (30) est agencé pour pivoter en sens contraire du mobile distributeur d'énergie (20), et l'inertie totale des
mobiles d'inertie (30) est comprise entre 60% et 140% de l'inertie du mobile distributeur d'énergie (20).
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